
Protokół Nr 19/2020 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego   

z dnia 11 lutego 2020 roku  

 

 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

 

Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.09, zakończyło się o godz. 13.46.  

 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

n/w projekty uchwał w sprawie:  

 

1) nadania nazwy ulicy – dot. nadania nazwy „Krzemienna” dla ulicy u zbiegu ul. Siennieńskiej 

i ul. Rzeczki w kierunku wschodnim do zbiegu ul. J. Samsonowicza z ul. Bałtowską,  

 

2) nadania nazw drogom wewnętrznym – dot. nadania nazw: „Tadeusza Kubiaka”, „Jana 

Rybkowskiego”, „Jerzego Stokłosy”,  

 

4) nadania nazwy drodze wewnętrznej – dot. nadania nazwy „Krokusowa” nowo powstałej 

drodze wewnętrznej od ul. Malinowej w kierunku południowym,  

 

5) nadania nazwy drodze wewnętrznej – dot. nadania nazwy „Słoneczne Wzgórze” nowo 

powstałej drodze wewnętrznej od ul. Górnej w kierunku południowym,  

 

6) nabycia nieruchomości – dot. nabycia na rzecz Gminy prawa własności niezabudowanych 

działek gruntu o łącznej pow. 0,6105ha, poł. w rejonie ul. J. Samsonowicza i ul. Rudzkiej,  

 

7) zbycia nieruchomości – dot. nieruchomości poł. przy ul. Tomaszów,  

 

8) zbycia części nieruchomości – dot. zbycia działek będących własnością Gminy poł. przy  

ul. dr E. Kwiatkowskiego oraz ul. Świętokrzyskiej,  

 

9) udostępnienia lokalu użytkowego bez przeprowadzania przetargu – dot. lokalu 

użytkowego poł. przy ul. Górzystej 14/24B,  

 

11) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Ostrowieckiego,  

12) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego,  

13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu,  

14) udzielenia pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu.  

 

Ponadto na posiedzeniu opiniowano projekt uchwały w sprawie:  

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej – dot. nadania nazwy „Tadeusza Rekwirowicza” drodze 

wewnętrznej poł. na terenie Ostrowca Świętokrzyskiego, na gruntach stanowiących własność 

Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji, p. K. Stelmasik, przedstawił krótką informację dot. nadania 

proponowanej nazwy ulicy, a także ze spotkań z mieszkańcami, na którym proponowano różne 
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nazwy, jednak nie spotkały się one z aprobatą. Jednocześnie poinformował, że przedmiotowy 

projekt uchwały zostanie wycofany z porządku obrad sesji.  

 

W/w projekt uchwały wzbudził wiele kontrowersji, w związku z czym zaproponowano wniosek  

o wycofanie go z najbliższych obrad sesji Rady Miasta. W wyniku głosowania członkowie 

Komisji Strategii jednogłośnie opowiedzieli się za wycofaniem przedmiotowego projektu 

uchwały z porządku sesji.  

 

10) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim  

 

W posiedzeniu uczestniczył p. A. Pałka, który przedstawił informacje w powyższej sprawie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała rzeczoną skargę dwukrotnie na posiedzeniach 

w dniu 12 grudnia 2019r. oraz 24 stycznia 2020r. Poinformował, że skarga została również 

skierowana do Wojewody, a ponieważ nie zawierała podpisu, w obu przypadkach została 

uznana za anonim.  

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów: 5 – za, 5 – wstrzymujących się, członkowie Komisji 

Strategii opowiedzieli się za pozostawieniem rzeczonej skargi bez rozpoznania.  

 

W/w projekty uchwał w załączeniu do protokołu.  

 

2. Zapoznano się z informacją Prezydenta Miasta dot. roszczeń odszkodowawczych na skutek 

uchwalenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych 

decyzjach w sprawie ustalenia opłaty planistycznej (w załączeniu do protokołu).  

 

3. Sprawy różne.  

Wiceprezydent Miasta, p. D. Smoliński poinformował o podjętych działaniach zmierzających do 

opracowania nowej Strategii Zrównoważonego Rozwoju.  

Ponadto p. M. Czeremcha zapytał o przedłożenie pod obrady sesji Rady Miasta projektu uchwały  

w sprawie nieodpłatnego przekazania gruntu pod drogę 754, jednocześnie informując, że taki 

projekt został złożony w dniu 5 lutego br. do Referatu ds. obsługi i funkcjonowania Rady Miasta.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. I. Renduda – Dudek poinformowała pana radnego,  

że przedmiotowy projekt uchwały został przekazany do Zespołu Radców Prawnych.  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

 

 

         Protokołowała        Przewodniczył  

 

              A. Zaleś         Kamil Stelmasik 

Wydział Organizacyjno - Prawny     Przewodniczący Komisji Strategii  

         i Rozwoju Miasta  

 
 
 


